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prohlášení
Rady

Sdružení ambulantních specialistů (SAS)
k současné situaci ve zdravotnictví

Přijato 12.10.2017

Rada SAS

- odmítá tvrzení ministra zdravotnictví, podle něhož je třeba v úhradách protěžovat
nemocnice, neboť tam se odvádí kvalitnější práce ve větším časovém rozsahu, Náplň
práce nemocniční i mimonemocniční ambulance je ve standartní denní době stejná, roz§ah
práce v ambulancích pohotovostních je jiný. Lékaři zde stanov$í, zda je či není pacient
akutně ohrožen na životě či zdraví. Pokud tomu tak je, odesílají jej na lůžko. Pokud ne,
doporuěují mu dovyšetření v běžné denní době - v nemocniční ambulanci i mimo ni.

- odmítá tvrzení vedení MZ, že minimálně 12,4o/oní navýšení úhrad nemocnicím je třeba,
protože je nezbytné naqýšit přljmy tam pracujících lékařů a sester o 10o/o, Náklady na
mzdy a platy v nemocnicích jsou jen částí jejích celkových výdajů na provoz. Na 10%ní
navýšení osobních příjmů zdravotníků, proti kterému nic nenamítáme, by stačila částka
podstatně menší (dle údajů zÚZlS cca 5%), Považujeme tedy za nesporné, že tento
argument je zástupný.

- má za to, že současný ministr zdravotnictví nezvládl konflikt záimů, v kterém nyní je,
ti. více se cítí jako ředitel nemocnice, než jako zodpovědný ministr. Rada SAS takové
chování považuie za nepřijatelné a ještě iednou iei vyzýván tby svůj přístup vůči
zdravotní péči mimo nemocnice významně přehodnotil,
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